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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/18-24/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-18-2 
Rijeka,  28. 02. 2018. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 41. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
41. sjednica VMO Grbci održana je 26.02.2018. (ponedjeljak) s početkom u 19:00 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Davorin Zubović, zamjenik predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO  

 Milan Ivaniš, član VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

- 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- 
 
Usvajanje zapisnika sa 40. sjednice VMO Grbci održane 29.01.2018. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Nemogućnost realizacije programa Doček Zametskih zvončara i maškara 
2. Komunalna i prometna problematika 
3. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO, g. Abramović obavijestio je vijećnike o nemogućnosti realizacije planirane 
programske aktivnosti VMO Grbci – Doček Zametskih zvončara i maškara. Naime, kratki period 
karnevala i maškara spriječio je Zametske zvončare i maškare u dolasku i tradicionalnom obilasku 
Grbaca zbog nedostatka slobodnih termina. Unatoč velikim naporima predsjednika i vijećnika za 
organizacijom programa za koji su odobrena sredstva i pokušaja organizacije programa eventualno 
s maškarama sa Srdoča ili Pehlina program zbog nemogućnosti dolaska maškara nije realiziran. G. 
Abramović izrazio je žaljenje zbog ovogodišnje nemogućnosti organizacije ovog već tradicionalnog 
programa na Grbcima. 
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Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Abramovićem. 
 
AD 2 
 
2.1. G. Abramović informirao je vijećnike o zamolbi g. Kegalja o poduzimanju potrebnih mjera 
sigurnosti kako bi se izbjegle neželjene posljedice za sve građane koji Primorskom ulicom 
svakodnevno prolaze, a posebice za pješake. G. Kegalj istaknuo je kako je zbog učestalog 
parkiranja automobila na nogostupu između kbr. 9 i 13 u Primorskoj ulici potpuno smanjena 
preglednost vozačima koji prolaze raskrižjem. G. Kegalj napomenuo je i nemogućnost prolaska 
starijim osobama tim dijelom nogostupa, kao i osobama s posebnim potrebama i majkama s dječjim 
kolicima. G. Kegalj zamolio je postavu već dogovorenih stupića na nogostupu kako bi se 
onemogućilo nesavjesnim i neodgovornim vozačima da parkiraju automobile na nogostup. G. 
Abramović predložio je da se kontaktiraju predstavnici Rijeka prometa i da se bude u kontaktu s 
njima, te da ih se pozove na terenski sastanak radi što hitnijeg postavljanja stupića i realizacije 
zahvata iz zamolbe g. Kegalja. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Abramovićem. 
 
2.2. G. Abramović obavijestio je vijećnike o izgorjelom oglasnom panou i kontejnerima za otpad u 
Ulici Košićevac. O izgorjelom panou i kontejnerima odmah su obaviješteni i nadležni. Početkom 
mjeseca ožujka izdat će se nalog za popravak oglasnog panoa kad se na Gradskom vijeću donese 
odluka o izboru izvođača za godišnje održavanje.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.3. G. Abramović obavijestio je vijećnike o zaprimljenom upitu g. Raića o mogućnosti postave dva 
ležeća policajca u Ulici Josipa Mohorića za koja smatra da bi bitno smanjila brzinu kretanja vozila 
neodgovornih vozača. G. Raić naveo je problem nepreglednog dijela ulice od kbr. 45 do 53 ukoliko 
se vozilo kreće brzinom većom od propisane. G. Raić napomenuo je i kako smatra da bi ulica trebala 
biti jednosmjerna. G. Abramović predložio je da se na terenski sastanak pozovu predstavnici Rijeka 
prometa radi utvrđivanja opravdanosti prijedloga i upita g. Raića. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Abramovićem. 
 
2.4. G. Abramović obavijestio je vijećnike o zaprimljenom dopisu Odjela gradske uprave za 
poduzetništvo u kojem se od VMO Grbci traži mišljenje za određivanje kasnijeg završetka radnog 
vremena caffe bara Alfa za dan 17. veljače 2018. g. do 02,00 sata. Produženje radnog vremena traži 
se zbog održavanja pikado turnira. Kako je mišljenje bilo potrebno dostaviti u jako kratkom roku g. 
Abramović obavijestio je vijećnike, a mišljenje prema Odjelu gradske uprave za poduzetništvu je bilo 
pozitivno. G. Abramović napomenuo je ukoliko bude pritužbi i prijava građana Grbaca da se drugom 
prilikom neće dati pozitivno mišljenje za produženjem radnog vremena. Do sada nikakvih pritužbi 
nije bilo. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Abramovićem. 
 
2.5. G. Abramović obavijestio je vijećnike da se Mjesnom odboru obratio g. Miškulin iz Ulice Diračje. 
G. Miškulin zamolio je da se na ulazu u Ulicu Diračje postavi znak s imenom ulice i pripadajućim 
kućnim brojevima te ulice. Upit je proslijeđen Rijeka prometu, a traženi znak će se postaviti na kraju 
Dražičke ulice kod skretanja za Diračje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.6. G. Abramović informirao je vijećnike da se Mjesnom odboru obratila gđa. Barić Ratković iz Ulice 
Košićevac s upitom vezanim za radove iz komunalnih prioriteta MO Grbci za 2017. g. Konkretno, 
zanima ju kada će se izvršiti radovi iz prioriteta, uređenje nogostupa u Ulici Košićevac kod kbr. 3. 
Kontaktirani su predstavnici Rijeka prometa i dobiven je odgovor da su radovi ugovoreni i da 
realizacija kreće uskoro. 
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Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
 
AD 3 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 

 

Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
 

              Predsjednik VMO Grbci  
      Tomo Abramović 

 
 
 
 


